

Title (en)
Window sill.

Title (de)
Fensterbank.

Title (fr)
Appui de fenêtre.

Publication
EP 0475218 A1 19920318 (DE)

Application
EP 91114643 A 19910830

Priority
CH 295290 A 19900912

Abstract (en)

The window sill has a sill body (1) and lateral edges (4), which limit the sill body laterally. These rise beyond the sill body (1) to prevent water from penetrating in the reveal region. The plastering in the reveal region adjoins the said edges. To prevent having to provide a putty joint between the edges and the plaster for the purpose of taking up the thermal expansion of the sill body, the edges (4) are joined by a permanent-elastic material (7) to the sill body (1). The thermal expansion is then taken up by said permanent-elastic material (7) between the sill body (1) and the edges (4).<IMAGE>

Abstract (de)

Die Fensterbank besitzt einen Bankkörper (1) und seitliche Aufbordungen (4), die den Bankkörper seitlich begrenzen. Diese erheben sich über den Bankkörper (1) hinaus, um das Eindringen von Wasser im Leibungsbereich zu verhindern. Der Verputz im Leibungsbereich grenzt an diese Aufbordungen. Um zu verhindern, dass zwischen Aufbordungen und Verputz eine Kittfuge zur Aufnahme der Wärmedehnung des Bankkörpers vorgesehen sein muss, sind die Aufbordungen (4) mit einem dauerelastischen Material (7) an den Bankkörper (1) gefügt. Die Wärmedehnung wird dann von diesem dauerelastischen Material (7) zwischen dem Bankkörper (1) und den Aufbordungen (4) aufgenommen. <IMAGE>

IPC 1-7
E06B 1/70

IPC 8 full level
E06B 1/70 (2006.01)

CPC (source: EP)
E06B 1/705 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] AT 364139 B 19810925 - RADA OSWALD
- [X] DE 3231600 A1 19840301 - STOTMEISTER GMBH [DE], et al
- [X] DE 8903268 U1 19900503
- [Y] DE 1183224 B 19641210 - PAUL UHL
- [Y] CH 648079 A5 19850228 - ZUERCHER ZIEGELEIEN
- [A] EP 0180447 A2 19860507 - MURPHY PATRICK JOSEPH
- [A] GB 2039975 A 19800820 - GWYNNE P

Cited by
PL127826U1; CN114934733A; FR2930585A1; AT17586U1

Designated contracting state (EPC)
AT CH DE FR IT LI

DOCDB simple family (publication)
EP 0475218 A1 19920318; EP 0475218 B1 19950308; AT E119621 T1 19950315; CH 681823 A5 19930528; DE 59104857 D1 19950413

DOCDB simple family (application)
EP 91114643 A 19910830; AT 91114643 T 19910830; CH 295290 A 19900912; DE 59104857 T 19910830